



Aanwezig:	Voorzitter:	M.P.J. Rieter.
	Commissiegriffier:	J. Hendriks.
	Wethouder:	Y van Mierlo, M. de Leeuw, F. Stienen, P. Tielemans, J.v.d. Heuvel.
	Adviseurs:	A.R.M. Jetten.
	Tevens aanwezig:	A.A.M. Marneffe, L. Thijs, T. Klitsie, J. Heessels.
	Leden:	L.H.A. van Aerle (HA), W.T.A.Q. Beckers (VVD), S.J.P.H.A. v.d. Brug (VVD), M. Chahim (PvdA), M.C.M. Janssen (SDOH-D'66-HB), L.F. Ko (GL), J.F.J. Kuypers (SDOH-D'66-HB), H.F.M.M. de Leest (HH), S.W. van Lierop (HH), J.J.A.J.J. Möllmann (VVD), R.R.J.B. Peters (CDA), M.T.M. v.d. Pijl (PvdA), A.M. Raaijmakers (CDA), J.M.W.F.T. van Rooij (SDOH-D'66-HB), J.M.G. Spierings (SDOH-D'66-HB), A. Spruijt (SP), C. Verlijdsdonk (SP), P.T.J. Vervoort (CDA), M.J.P. Vetjens (TON), R.v.d. Made (GL), T.v. Wetten (CDA)
	Notuliste:	M. van der Heijden.

t

1. Opening

De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom en opent de vergadering. Speciaal welkom voor de collegeleden, een afvaardiging uit de gemeenten Barneveld en Rhenen, een afvaardiging van het Waterschap De Dommel en de betrokken ambtenaren.

2. Mededelingen

De voorzitter feliciteert de heer Möllmann, het jongste raadslid van de gemeente, met zijn verjaardag.

3. Vaststellen agenda

De agenda wordt conform vastgesteld.

4. 1^e berap 2010

De voorzitter stelt de gemeentesecretaris, de heer Marneffe, in de gelegenheid om de behandeling van de berap in te leiden.

De heer Marneffe zegt dat niet alleen de gemeenten Barneveld en Rhenen en het Waterschap De Dommel belangstelling hebben voor deze wijze van presenteren van de berap maar ook andere gemeenten.

Peildatum voor deze berap is 1 mei 2010. Omdat er een aantal nieuwe raadsleden is geeft hij in het kort de vorm van deze presentatie weer en hoe dit tot stand gekomen is.

Vervolgens stelt de voorzitter mevrouw Klitsie in de gelegenheid de presentatie van de dienst Stedelijke Ontwikkeling en Beheer te houden. Hierna is gelegenheid om vragen te stellen.

Vragen fractie GL

Wethouder Van de Heuvel antwoordt dat de taakstelling van vastgoed dit jaar gehaald wordt. Voor volgende jaren is dat echter nog niet bekend. In verband met de crisis is dit als risico opgevoerd.

Wethouder Tielemans antwoordt dat bij de kunststofinzameling de doelstelling is 1 kg per ronde per huishouden. Deze doelstelling wordt momenteel gehaald.

De heer Slaats zegt dat er waarschijnlijk voor de zomervakantie een aanvullend voorstel komt voor met name de hoogbouw. In dit voorstel is ook een evaluatie verwerkt van het afgelopen jaar. Bij de evaluatie wordt ook de frequentie van ophalen betrokken.

Wethouder Tielemans zegt dat voor het uitvoeringsprogramma bodem twee Europese aanbestedingen zijn uitgezet. Eén voor inhuur projectmedewerker en een voor de selectie van een onderzoekadviesbureau.

Beide aanbestedingen zijn succesvol afgerond.

Vragen fractie SDOH-D'66-HB

Wethouder Tielemans zegt dat er over de implementatie Wabo voor de commissie RF een uitgebreide presentatie is geweest. Aangegeven is dat per 1 juli a.s. tot implementatie moet worden overgegaan. Er is van de kant van de VNG en IPO aangedrongen op uitstel omdat er nogal wat consequenties aan verbonden zijn. Of 1 juli a.s. gehaald wordt is niet bekend.

De heer Marneffe zegt dat de leges kostendekkend zijn, kosten en inkomsten worden op elkaar afgestemd, dus dat heeft geen consequenties voor de begroting.

Vragen fractie CDA

Wethouder Stienen antwoordt dat de woningbouw niet te voorspellen is voor de komende jaren. Nu is het een kwestie van monitoren. Hij hoopt dat de projecten die uitgezet worden gerealiseerd worden.

Voor wat betreft Samen Investeren Brabant Stad zegt hij dat de deadlines zijn aangehaald. Dit heeft te maken met procedures, o.a. tweede ontsluiting Stiphout. Komende maand moet de keuze gemaakt worden waar de weg gaat lopen. Daarna kan het bestemmingsplan aangepast worden en aankoop van gronden gestart worden. Hierover worden gesprekken gevoerd met de Provincie.

Hij wijst erop dat er 15 juni a.s. een gecombineerde vergadering van de commissies RF en MO&E is. Tijdens deze vergadering zal een presentatie gegeven worden door Brabant Stad. Ook de stand van zaken van de projecten wordt dan besproken.

Vragen fractie VVD

Wethouder Stienen zegt dat op termijn alle bestemmingsplannen geactualiseerd zijn. Hij verwacht momenteel geen problemen.

Vervolgens bedankt de voorzitter mevrouw Klitsie en geeft het woord aan mevrouw Thijs die een presentatie houdt over de dienst Samenleving en Economie.

Vragen fractie GL

Mevrouw Thijs zegt dat er t/m 2011 in totaal 200 taalkoppeltrajecten gerealiseerd moeten worden. Op zich loopt het niet achter. Dit loopt via de Vrijwilligerscentrale.

Verder merkt de fractie GL op dat verpaupering van Hoogeind moet worden voorkomen.

Wethouder Stienen zegt dat het de bedoeling was om Hoogeind op te pakken, er waren middelen voor gereserveerd. Er zijn gesprekken gevoerd met de enkele ondernemers dit heeft ertoe geleid dat er een koerswijziging plaats gaat vinden. Er wordt nu gekeken hoe de middelen efficiënt ingezet kunnen worden zonder de ondernemers te verrijken. Er wordt bescheidener omgegaan met de middelen. De subsidies van het Rijk worden hiervoor ook ingezet.

Op de vraag betreffende de W&I impuls of dit voor 2 jaar is antwoordt wethouder Van Mierlo dat er nu een keuze gemaakt wordt. Nu is er een ophoging van het aantal cliënten. De processen moeten verbeterd worden. Nu is deze impuls nodig.

Vragen fractie VVD

Mevrouw Thijs antwoordt dat het onderdeel dat niet goed liep te maken had met de bijzondere bijstand.

Vragen fractie CDA

Op de vraag over de meevallers en tegenvallers budgetten bij het I-deel zegt zij dat dit in de 2^e berap niet meer zichtbaar is.

Op de vraag over het automatiseringsproject voor de W&I impuls zegt zij dat dit te maken heeft met de hoge werkdruk, de 20 fte's. Voor een deel wordt er gekeken naar formatie, voor een deel procesoptimalisatie of automatisering en prioritering in het werk. Als je dit de komende twee jaar wilt aanpakken moet je daar in zijn totaliteit € 2 mln voor opzij zetten. In deze berap is 5 ton opgenomen. Over de resterende 1,5 mln wordt bij de voorjaarsnota en de begroting gediscussieerd.

Op de vraag of dit in de commissie MO&E besproken wordt antwoordt wethouder Van Mierlo dat dit nu opgenomen is in de berap omdat op dit moment de werkdruk hoog is. De inhoudelijke achtergrond komt aan de orde in de commissie MO&E.

Over de provinciale bijdrage voor de Food Campus van 2,3 mln zegt zij dat zij wist dat dit geld kwam. Er is veel werk verricht om deze subsidie te verkrijgen.

Vervolgens bedankt de voorzitter mevrouw Thijs en stelt de heer Heessels in de gelegenheid de presentatie te houden over de afdeling Beleidscoördinatie en de Stafafdeling.
Hieruit volgen geen vragen, de voorzitter bedankt de heer Heessels.

Hierna stelt de voorzitter de heer Jetten in de gelegenheid om de presentatie over de dienst Middelen en Ondersteuning te houden.

Vragen fractie CDA

De fractie merkt op dat in de notitie van de post onvoorzien 2010 bij de mutaties ook 2010 moet staan in plaats van 2009.

De heer Jetten zegt dat dit aangepast zal worden.

Op de vraag over de verschuivingen in de programma's 4 en 15 antwoordt de heer Jetten dat deze informatie schriftelijk zal worden verstrekt.

Vragen fractie GL

Op de vraag over het component wachtgeld antwoordt de heer Marneffe dat de vorige periode 2 wethouders een wachtgeldregeling hadden die is opgeheven. Uit de vorige collegeperiode zijn 2 wethouders met wachtgeld gegaan de 3^e heeft een andere functie. Dit is dus budgettair neutraal.

Voor het wachtgeld is geld gereserveerd in de begroting.

Vervolgens maken de fracties CDA en SDOH-D'66-HB een voorbehoud, de overige fracties gaan akkoord met deze berap. Dit onderwerp kan als besprekstuk geagendeerd worden voor de eerstvolgende raadsvergadering.

Rondvraag

De voorzitter zegt dat dit de laatste keer is dat de rondvraag op de agenda staat. De verordening voorziet hier niet in en in overleg met het presidium is besloten om de rondvraag in de raadscommissies niet meer op de agenda te plaatsen.

Vervolgens bedankt de voorzitter de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering.